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Érkezett: 2017 JUN 310 .

Dr. Lukács László György

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi OVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezet ő miniszterhez

„Ápol és eltakar: Hány helyen, hány osztályon zajlik jelenleg felújítás a haza i
kórházakban?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt napokban megszokott gyakorlattá vált, hogy egy-egy kórház az egyes részlegeiről
vagy osztályainak bezárásról, vagy csökkentett üzemmódjáról szóló hírekre azzal reagált a
sajtónak, hogy ott valójában nem hiány miatt nincs szolgáltatás, hanem felújításokat végeznek
és ezért nem fogad a részleg, osztály betegeket . Kétségtelen tény, hogy egy sajáto s
„Csubakka-védelemmel” próbálkoznak az intézmények és a fenntartók, de azért még is fonto s
lenne tudni a valós indokokat a hírek mögött .

A jövőbeli hírek és reakciók elkerülése valamint a betegek tájékozottságának növelés e
érdekében szükségesnek tartom, hogy megtudhassa a széles nyilvánosság, mégis hol zajlanak
és hol terveznek osztály és részleg felújításokat a hazai kórházakban a nyári időszakban .

Különösen azért is lenne fontos ennek az ismerete, mert ezzel el lehetne kerülni, hogy egy -
egy intézmény vagy annak vezetője saját hiányzó dolgozóiról szóló közleményét ne kellje n
egy napon belül azzal korrigálnia, hogy valójában nem erőforrás hiányról, csak tervezett
intézményi felújításról van szó .

Mindezekre tekintettel kérem Tisztelt Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :

Felújítás miatt mely kórházakban (az intézmény pontos megnevezésével) van
jelenleg is lezárva egy-egy osztály vagy intézményi részleg?



Hol várható (intézmény és időpont pontos megnevezésével), hogy a nyáron
felújítás miatt osztályokat és részlegeket fognak lezárni ?

Kikerülnek-e a felújításról szóló hírek az intézmények, amúgy is rendkívü l
változatos minőséget képvisel ő honlapjaira, annak érdekében, hogy a lakosság i s
tájékozódhasson?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017 . június 29 .

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
Jobbik
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